

### 本院校友榮獲 2009 年度香港羅德獎學金 UC Alumnus Awarded Hong Kong Rhodes Scholarship 2009



2009年度香港羅德獎學金得獎人鄭華哲校友(09/內外全科醫學士·中)與院長馮國培教授(左)及書院輔導長王香生教授合照。

College alumnus, Mr Cheng Hua-tse Timothy, recipient of the Hong Kong Rhodes Scholarship 2009 (09/MED, centre) took a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

### 第五屆聯合書院馮國培院長盃 The 5<sup>th</sup> United College Head's Cup — Fung Kwok Pui Cup



恒生樓再次奪得馮國培院長盃，書院輔導長王香生教授、恒生樓舍監鄒桂昌教授及書院資深書院導師潘克廉先生與恒生樓隊伍及宿生合照。

The Hang Seng Hall won the overall champion of Fung Kwok Pui Cup again. Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Professor Chau Kwai-cheong, Warden of Hang Seng Hall and Mr Joachim H L Poon, Senior College Tutor, posed a group photo with the winning team members and residents of Hang Seng Hall.

### 美育發展計劃—藝術中與西：「拾東取西：二十世紀中國繪畫」 24/2/2010, 3/3/2010 & 11/3/2010

### Programme for Aesthetic Development—Art East and West: "Integration of East and West: Chinese Painting in the 20<sup>th</sup> Century"



聯合書院導師暨中大藝術系兼任講師張惠儀博士向學員講解二十世紀外國繪畫對中國繪畫的衝擊，並欣賞了多位畫壇大師的名作。

Dr Cheung Wai-yee, College Tutor and Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, CUHK, introduced the impact from the West on Chinese paintings and guided participants to savour the masterpieces of some renowned artists.



參與講座的聯合同學、教職員及校友與張惠儀博士合照。  
United College students, staff and alumni posed a group photo with Dr Cheung Wai-yee.

### 聯合書院籃球技術研習班

### United College Advanced Basketball Training Course 27/2/2010, 6/3/2010, 13/3/2010 & 20/3/2010



院長馮國培教授(前排左三)致送紀念品予資深書院導師潘克廉先生(前排左四)，並與研習班學員合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, third from left) presented souvenir to Mr Joachim H L Poon, Senior College Tutor (front row, fourth from left) and posed a group photo with participants of the basketball training course.

### 中國文化節嘉年華(香港中文大學內地本科生同學會及聯合書院合辦)

### Chinese Cultural Festival Carnival (Co-organised by the Mainland Undergraduate Association and United College) 4/3/2010



同學穿上不同的中國民族服裝，展示中國文化的多樣性。

Students dressed in different Chinese ethnic groups' costumes to show the diversity of Chinese culture.



大會設有多個攤位介紹中國內地不同省份的特色工藝品及小吃。

Booths highlighting the handicrafts and snacks of different provinces in China were set up.